
 
 
 
 

Børne- og Socialministeriet 

 
 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har d. 9. november 2016 stillet følgende 

spørgsmål nr. 157 (alm. del) til social- og indenrigsministeren, som hermed bevares af 

børne- og socialministeren. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peder Hvelplund 

(EL). 

Spørgsmål nr. 157: 

”Kan ministrene bekræfte, at der i forbindelse med en tvangsflytning til de kommende 

specialiserede socialpsykiatriske afdelinger er 4 forskellige klageinstanser, og finder 

ministrene det i så fald hensigtsmæssigt? Og mener ministrene, at det giver borgerne 

mulighed for en tilstrækkelig retssikkerhed og hurtig sagsbehandling?” 

 

Svar: 

SUU alm. del – spørgsmål 157 er stillet både til sundhedsministeren og børne- og 

socialministeren. Det er aftalt med sundhedsministeren, at ministeren besvarer dette 

spørgsmål på vegne af undertegnede. Jeg vil derfor henvise til sundhedsministerens 

besvarelse af spørgsmålet. 
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